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VERSLAG 

VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE RAAD 
VAN DE GEMEENTE GEMERT-BAKEL 

D.D. 31 MEI 2018 
 

 

Aanwezig: 

De raadsleden: M.P. Bankers (Lokale Realisten/D66), A.M. Coopmans (Dorpspartij), 

J.M. Dam-Coppens (CDA), H.L.M. van Eck (Dorpspartij), T.J.J. van 

den Elsen (CDA), T.G.P. van den Eventuin–Boogaerts (SP), dr. 

H.M.T.M. Giebels (Lokale Realisten/D66), H.J.M. de Haas 

(Dorpspartij), J.A.M. Hoevenaars (SP), C.M.M. van de Hurk-

Kuunders (CDA), S. Janszen (CDA), H.A.J. van Kessel (CDA), A.W.J. 

van Kollenburg (SP), J.J.W.M. van Loon (CDA), W.J. Manders (VVD), 

A.M.J.J.T. Methorst–van Kessel (Lokale Realisten/D66), W.M. 

Meulenmeesters (CDA), A.L. van Oort MSc (Dorpspartij), A.T.W. 

Relou (CDA), J.H.H.M. Smits-Overbeek (CDA), F.T.J.H. Verhees 

(CDA), A.W.J. Vogels (Lokale Realisten/D66) en W.S.A. van Zeeland 

(CDA) 

 
Voorzitter:  ing. M.S. van Veen 

Griffier:  P.G.J.M. van Boxtel 

Portefeuillehouders: A.A.H.C.M. van Extel – van Katwijk, M.C.H. de Ruiter – van Hoof, I. 

van Dijk, mr. W.C.P. Steeghs.  

Mede aanwezig: A. van de Voort (adjunct-gemeentesecretaris) 

Notulist:  Het Notuleercentrum, A. Warners 

 

 

1. Vaststellen agenda 

 

De voorzitter stelt de agenda vast.  

De heer Manders wil graag bij agendapunt 14 een motie toevoegen. 

 

2. Vragenrecht raadsleden 

 

Niemand heeft zich gemeld. 

 

3. Vaststellen besluitenlijst en verslag van de gemeenteraadsvergadering van 

9-5-2018 

 

Er zijn geen opmerkingen. 

 

4. Ingekomen stukken 

a Mededelingen 

Er zijn geen bijzonderheden. 

 

b Postlijst 

Hier wordt mee ingestemd. 
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c Lijst met toezeggingen 

Hier is geen commentaar op. 

 

5. Hamerstukken 

6. 1e financiële rapportage 2018 

 

De raad gaat zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming akkoord met dit 

punt. 

 

7. Vaststellen zienswijze conceptbegroting 2019 GGD 

 

De raad gaat zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming akkoord met dit 

punt. 

 

8. Vaststellen zienswijze conceptbegroting 2019 MRE 

 

De raad gaat zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming akkoord met dit 

punt. 

 

9. Vaststellen zienswijze ontwerpbegroting 2019 BZOB 

 

De raad gaat zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming akkoord met dit 

punt. 

 

10.Zienswijze benoeming RvT Platoo 

 

De raad gaat zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming akkoord met dit 

punt. 

 

11.Benoemen leden regiegroep Rekenkamercommissie 

 

De raad gaat zonder beraadslaging en zonder hoofdelijke stemming akkoord met de 

benoeming van mevrouw Methorst en de heer Janszen. 

 

12.Bespreekstukken 

13.BP Wildenberglaan 46a, De Rips 

 

De heer Coopmans wil de ondernemer complimenteren en geeft aan dat zijn partij 

akkoord is en hoopt dat andere akkerbouwers zich erbij aan zullen sluiten. 

De heer Vogels geeft aan dat zijn partij wegens de milieuwinst die wordt behaald ook 

achter het plan staat, maar dat hij wel een aantekening wil maken dat het geen 

precedent mag scheppen voor andersoortige ontwikkelingen in het buitengebied. 

Mevrouw Smits meldt dat ook haar partij instemt met de ontwikkeling wegens de 

milieuwinst in de vorm van minder emissie van gewasbeschermingsmiddelen en de 

bijdrage aan de verduurzaming van de agrarische sector. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 

14.Overdracht N616 

 

De heer Hoevenaars stelt de volgende vragen: 

1. Hoe lang moeten de kapitaallasten van € 3699 per jaar worden betaald en is dit 

enkel rente of ook aflossing? 

2. Indien de gemeente besluit niet binnen de 10 jaar tot herinrichting over te gaan 

valt de € 73.987 ten goede aan de gemeente Gemert-Bakel of moet dit worden 

terugbetaald aan de provincie? 

3. De vergadering van de provincie is gebaseerd op een periode van 10 jaar. 

Ontvangt de gemeente Gemert-Bakel na die 10 jaar opnieuw een vergoeding van 
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de provincie of komen de onderhoudslasten dan ten laste van de gemeente? En is 

het aannemelijk om ervan uit te gaan dat de onderhoudskosten in de 

daaropvolgende 10 jaar wederom een grootte hebben van € 469.500 met 

indexering. 

De heer Coopmans is namens de Dorpspartij akkoord. 

De heer Vogels stemt namens Lokale Realisten & D’66 graag in en vraagt of de 

wethouder kan bevestigen dat de gemeente vrij is om na de herziening van de N279 

opnieuw het 80 km per uur traject kan bekijken of dat er dan geld moet worden 

terugbetaald.  

De heer Meulenmeesters licht toe dat de vergadering van 21 april 2016 unaniem 

besloten heeft het gedeelte van de N616 binnen de gemeentegrenzen over te nemen met 

handhaving van het snelheidsregime van 80 km per uur. 

De heer Manders vraagt zich af de gemeente Gemert-Bakel zich niet beter aanpast aan 

de 60 km per uur die vast is gelegd door Meierijstad, omdat het slechts over 1,16 km 

gaat op het grondgebied van Gemert-Bakel. Vervolgens licht de heer Manders de motie 

van de VVD toe. De motie is bij dit verslag gevoegd. 

De voorzitter nummert de motie als motie 1. 

Wethouder Van Dijk vraagt de SP om diens technisch inhoudelijke vragen in het vervolg 

in de commissie te stellen, zodat de antwoorden beter kunnen worden voorbereid en 

antwoord als volgt op de gestelde vragen: 

1. Dit antwoord zal volgen als het is uitgezocht. 

2. De herinrichting wordt over 60 jaar afgeschreven. Indien de gemeente Gemert-

Bakel de weg niet of anders inricht, gaat het geld naar de algemene reserve of 

kan het terugvloeien naar het wegenbeheerplan. 

3. De gemeente Gemert-Bakel ontvangt geen extra geld van de provincie. Het wordt 

opgenomen in het wegenbeheerplan en de gemeente Gemert-Bakel is vanaf de 

overname verantwoordelijk. 

Wethouder Van Dijk geeft aan de motie van de heer Manders van harte te willen 

ondersteunen. Er is al contact gelegd met de wethouder van Boekel en er zal gezamenlijk 

contact worden gezocht met de wethouder van Uden. Gemeente Gemert-Bakel zoekt de 

samenwerking op, maar de uiteindelijke beslissing ligt niet bij de gemeente. 

Er ontstaat nog een korte discussie over het stuk van 80 km per uur op de weg naar Erp, 

met als conclusie dat dit heroverwogen kan worden op het moment dat de N279 klaar is. 

De voorzitter concludeert dat een tweede termijn niet nodig is. 

De raad gaat zonder hoofdelijke stemming akkoord met agendapunt 15 betreffende de 

overdracht van de N616. 

De raad gaat unaniem akkoord met de ingebrachte motie. 

 

15.Sluiting 

 

De voorzitter sluit de raadsvergadering met een kort moment van stilte.  
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Gemert-Bakel 

MOTIE 

Indienen van een motie aan de gemeenteraad ex artikel 37 van het Reglement van Orde 

voor de gemeenteraad 2013 

Onderwerp: Directe aansluiting A50 via Boekel en Uden  
      
 
De motie wordt ingediend door:  Walter Manders, VVD 
   
Aan de voorzitter van de gemeenteraad,  
   
Verzoek om de volgende motie voor behandeling aan de raad voor te leggen:  
   
De raad van de gemeente Gemert-Bakel;  
   
In vergadering bijeen op: 31 mei 2018 
  
   
Overwegende dat:  
 

 Het gemeentebestuur van Gemert-Bakel een betere bereikbaarheid van de gemeente 

nastreeft. 

 Nu het gemeentebestuur van Meierijstad de N616 afwaardeert naar een snelheids- 

limiet van 60 km per uur, de bereikbaarheid van met name de kern Gemert afneemt; 

 Dit besluit tot afwaarderen de ontsluiting aan de noordzijde van Gemert-Bakel een 

negatieve impuls geeft en nadelig is voor de mobiliteit naar en vanuit onze gemeente; 

 Door ontsluiting via de nieuwe rondweg Boekel naar de A50 tegenover deze 

negatieve impuls een positieve impuls geplaatst wordt; 

 Het van belang is de wensen en ontwikkelingen met betrekking tot mobiliteit en 

bereikbaarheid van onze gemeente onder de aandacht te brengen van het 

provinciebestuur; 

 Het van belang is dat de ontwikkeling van een betere aansluiting op de A50 eerder, 

althans zo spoedig mogelijk, doorzet dan een afwaardering van de N616 op het 

grondgebied van Meierijstad. 

Roept het college op: 

1. De bereikbaarheid van Gemert-Bakel vanaf de noordzijde met nadruk onder de 

aandacht te brengen van het provinciebestuur; 

2. De raad op de hoogte te brengen en te houden van de ontwikkelingen rondom 

bereikbaarheid en de raad te informeren over concrete inzet en acties, met name 

aangaande bereikbaarheid aan de noordzijde van de gemeente; 

 

Ondertekening door de indiener(s) van de motie 

 


